
 

 

Protokół z posiedzenia Komisji Połączonych  

w dniu 26 listopada 2024 roku w Sali Sesyjnej Urzędu Miasta Wisła 

 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych wg załączonej listy obecności, Burmistrz Miasta Wisła 

Tomasz Bujok, Sekretarz Miasta Wisła Sylwester Foltyn, Skarbnik Miasta Wisła Łukasz Małysz, 

kierownicy poszczególnych referatów. 

  

1. Otwarcie posiedzenia komisji 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miasta Wisła Zdzisław Pilch przywitał wszystkich obecnych i 

przeszedł do punktu 3 porządku obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad (ewentualne zmiany). 

Ten punkt porządku obrad nie był omawiany. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miasta Wisła Zdzisław Pilch poprosił o przyjęcie protokołu z 

poprzedniego posiedzenia komisji. Przystąpiono do głosowania 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 

Wantulok, Mirosław Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Henryk Podżorski, Janusz Podżorski 

  

4. Wystąpienie zaproszonych gości. 

 Ten punkt porządku obrad nie był omawiany. 

 



 

5. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta Wisła. 

Ten punkt porządku obrad nie był omawiany.  

6. Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczących Komisji. 

Ten punkt porządku obrad nie był omawiany. 

7. Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miasta Wisła. 

Ten punkt porządku obrad nie był omawiany. 

8. Przyjęcie strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Mieście Wisła na lata 2025-

2030 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, Magdalena Bosowska, omówiła 

przygotowany materiał, podkreślając, że strategia została opracowana solidnie i stanowi niezbędny 

dokument dla działań w zakresie pomocy społecznej. Radna Barbara Kędzior zapytała, w jakich 

obszarach pomocy społecznej występują największe problemy. Kierownik wyjaśniła, że głównym 

wyzwaniem pozostają problemy rodzinne, w szczególności niewydolność rodziców oraz trudności 

będące konsekwencją pandemii COVID-19. Dyskutowano o pracy asystenta rodziny, analizując, 

czy wsparcie w tej formie pozwala na trwałe rozwiązanie problemów, czy też powracają one po 

zakończeniu terapii. W trakcie posiedzenia omawiano również sposoby zapobiegania problemom 

społecznym na terenie miasta Wisła. Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Mieście Wisła na lata 2025-2030 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 

Wantulok, Mirosław Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Henryk Podżorski, Janusz Podżorski 

  

9. Działalność Spółek: Baseny Wisła Sp. z o. o., SIM Śląsk Południe Sp. z o. o 

Sekretarz Miasta Wisła, Sylwester Foltyn, poinformował, że miasto Wisła posiada 100% 

udziałów w Spółce Baseny Wisła, natomiast w Spółce SIM Śląsk Południe jest jednym z dziesięciu 

udziałowców. Rozmawiano o działalności Spółki SIM Śląsk Południe, skupiając się na aktualnym 

etapie prac związanych z budową budynków mieszkalnych. Burmistrz Miasta Tomasz Bujok 



 

poinformował, że w żadnej z gmin należących do spółki nie powstała inwestycja społecznego 

budownictwa, z czego do tej pory nie wywiązała się spółka. Następnie omówiono działalność 

Spółki Baseny Wisła. Sekretarz podkreślił, że w ubiegłym sezonie letnim frekwencja na basenach 

była rekordowo wysoka, a znacząca liczba mieszkańców Wisły korzystała z wejść z 

wykorzystaniem Wiślańskiej Karty Mieszkańca. Na zakończenie sekretarz poinformował, że 

bardziej szczegółowe informacje dotyczące działalności obu spółek zostaną przedstawione przez 

zaproszonych gości podczas najbliższej Sesji Rady Miasta Wisła. 

Głosowano w sprawie: 

Działalność Spółek: Baseny Wisła Sp. z o. o., SIM Śląsk Południe Sp. z o. o 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Henryk Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, 

Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Podżorski 

  

10. Podjęcie następujących uchwał: 

 a) zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Wisła 

Projekt uchwały omówił Skarbnik Miasta Wisła Łukasz Małysz. Poinformował o 

autopoprawce uchwały oraz wyjaśnił z czego wynikają przesunięcia w planie finansowym. 

Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Wisła 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Henryk Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, 

Sławomir Wantulok 

BRAK GŁOSU (1) 



 

Mirosław Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Podżorski 

  

b) zmieniająca budżet miasta Wisła na 2024 rok 

Skarbnik Miasta Wisła, Łukasz Małysz, omówił projekt uchwały dotyczący zmian w 

budżecie miasta. Poinformował, że planowanych jest 92 zmiany. W ramach tych zmian skarbnik 

poinformował o przekazaniu środków na funkcjonowanie lodowiska. Następnie komisja 

przeanalizowała zyski, ponoszone koszty oraz rekompensaty wynikające z zawartej umowy w 

Spółce Baseny Wisła. W trakcie dyskusji radny Henryk Podżorski zapytał o stan napraw w 

kompleksie basenowym po powodzi. Rozmawiano o przeprowadzonych działaniach i naprawach 

mających na celu przywrócenie pełnej funkcjonalności obiektu. Przystąpiono do głosowania nad 

projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca budżet miasta Wisła na 2024 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, Henryk 

Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Roman Cieślar, Tadeusz Pilch 

BRAK GŁOSU (2) 

Piotr Pinkas, Mirosław Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Podżorski 

  

c) zmieniająca Uchwałę Nr XI/146/2011 Rady Miasta Wisła z dnia 27 października 2011 r. 

w sprawie określenia wysokości dziennych stawek opłaty miejscowej, zarządzenia poboru 

opłaty miejscowej w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia 

za inkaso w opłacie miejscowej 

Projekt uchwały omówił Skarbnik Miasta Wisła Łukasz Małysz. Przystąpiono do 

głosowania nad projektem uchwały. 



 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca Uchwałę Nr XI/146/2011 Rady Miasta Wisła z dnia 27 października 2011 r. w 

sprawie określenia wysokości dziennych stawek opłaty miejscowej, zarządzenia poboru opłaty 

miejscowej w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso w 

opłacie miejscowej 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Zdzisław Pilch, Henryk Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 

Wantulok 

BRAK GŁOSU (2) 

Piotr Pinkas, Mirosław Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Podżorski 

  

d) w sprawie  wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonych w Wiśle Malince.  

Projekt uchwały omówiła kierownik referatu Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości 

Agata Szarzec, która poinformowała, że zamiana nieruchomości położonych w Wiśle Malince 

będzie za dopłatą na rzecz gminy w celu uregulowania stanu prawnego nieruchomości. Kierownik 

przedstawiła na mapie omawiane nieruchomości. Przystąpiono do głosowania nad projektem 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie  wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonych w Wiśle Malince.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Henryk Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, 

Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 

NIEOBECNI (1) 



 

Janusz Podżorski 

  

e) w sprawie  wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Wisła własności nieruchomości 

oznaczonej jako działka nr 240303_1.0002.4947/15 położonej w Wiśle Malince.  

Projekt uchwały omówiła kierownik referatu Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości 

Agata Szarzec, która przedstawiła na mapie omawianą nieruchomość. Radna Barbara Kędzior 

zapytała o stawkę nabycia nieruchomości oraz czy jest ona ustalona według operatu 

szacunkowego. Kierownik odpowiedziała, że stawka jest ustalona zgodnie z operatem 

szacunkowym i wynosi 214 zł za m2. Radny Mirosław Wójcik zapytał o powierzchnię omawianej 

nieruchomości, na co kierownik odpowiedziała, że 325 m2. Przystąpiono do głosowania nad 

projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie  wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Wisła własności nieruchomości oznaczonej 

jako działka nr 240303_1.0002.4947/15 położonej w Wiśle Malince.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Henryk Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, 

Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Podżorski 

  

f) w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Wisła służebnością przejazdu i przechodu.  

Projekt uchwały omówiła kierownik referatu Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości 

Agata Szarzec, która przedstawiła na mapie omawianą nieruchomość. Radny Roman Cieślar 

zapytał jaką kwotę należy ponieść za wykonanie operatu szacunkowego. Kierownik 

odpowiedziała, że niezależnie od sprawy operat szacunkowy zawsze wynosi 620 zł. Przystąpiono 

do głosowania nad projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Wisła 

służebnością przejazdu i przechodu.  

Wyniki głosowania 



 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Henryk Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, 

Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Podżorski 

  

g) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru "Wisła 

Centrum Przesiadkowe" 

Miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego dla obszaru „Wisła Centrum 

Przesiadkowe” omówił inżynier Jacek Pszczółka, który w projekcie uchwały przedstawił tereny 

objęte omawianym planem. Poinformował, że powierzchnią, którą obejmuje plan wynosi 3,5 ha. 

Inżynier wskazał dopuszczalne przeznaczenia gruntów zgodnie z zapisami planu. Jacek Pszczółka 

poinformował, że na wniosek Burmistrza Miasta architekci dokonali korekt w zapisach 

istniejących planów, aby wyeliminować dotychczasowe nieścisłości. Szczególną uwagę zwrócono 

na tereny przy ulicy Towarowej. Burmistrz Miasta wyjaśnił, że zmiany w planie dla tego rejonu 

wynikają z konieczności ujednolicenia zapisów, które wcześniej były rozbieżne.  Na zakończenie 

inżynier poinformował, że po przedłożeniu projektu planu nie zgłoszono żadnych uwag. 

Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru "Wisła Centrum 

Przesiadkowe" 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Henryk Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, 

Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Podżorski 

  



 

h) w sprawie  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru „Wisła 

Centrum I” 

Miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego dla obszaru „Wisła Centrum I” omówił 

autor planu, inżynier Paweł Duś, który wyjaśnił, że opracowanie obejmuje głównie tereny zieleni, 

część terenów zabudowy jednorodzinnej oraz obszar, na którym znajduje się Urząd Miasta. 

Omówił szczegóły dotyczące przeznaczenia gruntów oraz dopuszczalnych form zabudowy, 

wskazując kluczowe parametry uwzględnione w koncepcji. Wiceprzewodniczący Rady Miasta, 

Zdzisław Pilch, zapytał o przeznaczenie gruntów, gdzie planowana jest budowa Beskidzkiego 

Muzeum Małysza. Inżynier wyjaśnił, że teren ten został zakwalifikowany jako obszar zabudowy 

sportu i rekreacji. Radna Barbara Kędzior zapytała, czy do projektu planu wpłynęły uwagi. Inżynier 

poinformował, że uwag nie zgłoszono. Radny Roman Cieślar poruszył kwestię możliwości 

budowy podpiwniczeń oraz obszarów zagrożonych zalaniem. Inżynier odpowiedział, że plan 

przewiduje możliwość podpiwniczeń zgodnie z obowiązującymi regulacjami. W toku dyskusji 

omówiono również zapisy planu dotyczące budowy ścieżek rowerowych. Burmistrz podkreślił, że 

plany zostały zaprojektowane z myślą o możliwości realizacji tras rowerowych. W dalszej części 

posiedzenia rozmawiano o zapisach wynikających z audytu krajobrazowego oraz ich wpływie na 

przyszłe dokumenty planistyczne.  Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru „Wisła Centrum I” 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Henryk Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, 

Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Podżorski 

  

i) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Wisła w trybie bezprzetargowym na czas oznaczony do 3 lat  

Projekt uchwały omówiła pracownica referatu Gospodarki Komunalnej Marta Słowik. 

Poinformowała, że nieruchomość dzierżawiona jest pod usługi gastronomiczne. Radny Roman 

Cieślar zapytał jak obliczany jest czynsz za wynajem nieruchomości. Marta słowik odpowiedziała, 

że miesięczne opłaty za najem obliczane są na podstawie metrażu. Przystąpiono do głosowania nad 

projektem uchwały. 

 



 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Wisła w trybie bezprzetargowym na czas oznaczony do 3 lat 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 

Wantulok, Mirosław Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Henryk Podżorski, Janusz Podżorski 

  

j) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Wisła w trybie bezprzetargowym na czas oznaczony do 3 lat  

Projekt uchwały omówiła pracownica referatu Gospodarki Komunalnej Marta Słowik. 

Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Wisła w trybie bezprzetargowym na czas oznaczony do 3 lat (Far-Bud) 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 

Wantulok, Mirosław Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Henryk Podżorski, Janusz Podżorski 

  

k) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Wisła w trybie bezprzetargowym na czas oznaczony do 3 lat  



 

 Projekt uchwały omówiła pracownica referatu Gospodarki Komunalnej Marta Słowik. 

Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Wisła w trybie bezprzetargowym na czas oznaczony do 3 lat (Janeczka) 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 

Wantulok, Mirosław Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Henryk Podżorski, Janusz Podżorski 

  

l) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Wisła w trybie bezprzetargowym na czas oznaczony do 3  

Projekt uchwały omówiła pracownica referatu Gospodarki Komunalnej Marta Słowik. 

Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały.  

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Wisła w trybie bezprzetargowym na czas oznaczony do 3 lat  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 

Wantulok, Mirosław Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Henryk Podżorski, Janusz Podżorski 

  

 



 

m) w sprawie zmiany Statutu Wiślańskiego Centrum Kultury 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Miasta Sylwester Foltyn, który poinformował, że 

funkcjonowanie Centrum Edukacji Ekologicznej przeszło pod działalność Spółdzielni Socjalnej. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany Statutu Wiślańskiego Centrum Kultury 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 

Wantulok, Mirosław Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Henryk Podżorski, Janusz Podżorski 

  

11. Sprawy bieżące 

W sprawach bieżących Radny Henryk Podżorski poruszył temat budowy mostu w Wiśle 

Głębcach 

Na tym zakończono posiedzenie komisji  

Protokołowała: Katarzyna Czyż 

 

 

Wiceprzewodniczący Rady  

Miasta Wisła 

Zdzisław Pilch 

  

 


